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Protokoll från riksstämma 2023-04-22--23 
Sveriges Ornitologiska Förening – BirdLife Sverige  
 
Närvarande: Enligt upprop av regionombud, medlemmar, styrelseledamöter och anställda 
samt talare och gäster enligt förteckning.   
 
Tid: Lördag 22 april 9.00 – 17:00. Söndag 23 april 09:00 – 12:30. 
 
Plats: Riksstämman 2023 hålls på Skara Konsthotell, Skara.  
 
  

§ 1  Riksstämman öppnas 
Ordföranden Lotta Berg och föreningschef Stina Rigbäck samt Anders Svensson och Tony 
Nordman från Västergötlands Ornitologiska Förening hälsar alla närvarande ombud, 
medlemmar, styrelseledamöter, anställda och gäster välkomna. Lotta Berg förklarar 2023 års 
riksstämma för öppnad.  

 
§ 2 Val av mötesordförande och ersättare 

Beslut  
Riksstämman väljer Bengt Allberg till ordförande för stämman.  

 
§ 3 Val av mötessekreterare 

Beslut  
Riksstämman väljer Gunilla Hjorth till sekreterare för stämman.  
 

§ 4 Val av två justerare och två rösträknare  
Beslut 
Riksstämman väljer Åke Nilsson och Ronnie Lindqvist till justerare och tillika rösträknare.  

 
§ 5 Fråga om stämman har blivit utlyst i behörig ordning  

Inbjudan med kallelse skickades ut via e-post den 7 december 2022. Kallelsen lades även ut 
på föreningens hemsida samma datum samt var införd i Vår Fågelvärld nr 6 2022. Anmälan 
var öppen fr o m 1 januari 2023. 
Beslut 
Riksstämman anser att stämman har blivit utlyst i behörig ordning enligt stadgarna. 
 

§ 6  Fastställande av röstlängd 
Lotta Berg presenterar röstlängden för 2023 som är utskickad, visas på skärmen samt justeras 
av Bengt Allberg efter upprop. Ombud för motsvarande 39 mandat är närvarande. 
Frånvarande är regionalföreningar från Sörmland, Gotland, Blekinge, Halland, Norrbotten, 
Gävleborg och Ångermanland.  
Beslut 
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Riksstämman beslutar att fastställa röstlängden. 
 

§ 7  Fråga om övriga deltagares yttranderätt 
Beslut 
Riksstämman beslutar att samtliga närvarande har yttranderätt.  
 

§ 8 Information om Fågeldialogen  
Kajsa Grebäck informerar om Fågeldialogen, ett internt, digitalt forum skapat för medlemmar 
i våra fågelföreningar. På onsdagar diskuteras olika ämnen som rör såväl fågelskydd och 
fågelintresse som fågelforskning. Syftet är att skapa dialog och erfarenhetsutbyte mellan 
föreningar i hela landet. Kajsa intervjuar Mats Forslund, Dalarna, som berättar om sina 
positiva upplevelser av Fågeldialogen. Den som ännu inte upptäckt Fågeldialogen kan 
kontakta Kajsa för att få en länk till vårt interna forum Holken. 

 
§ 9 Ungdomsskådarna 

Tyra Jakobsson och Hugo Karlström presenterar Ungdomskommitténs aktiviteter 2022, bland 
annat läger i Dalarna och Härjedalen, olika artrallyn och ringmärkarkurs i Falsterbo. BirdLife 
Sverige sponsrar delar av verksamheten. Styrelsen uppmanar regionalföreningar att ge 
exempelvis resebidrag för ungdomar som vill delta i läger. Ungdomsgrupper finns numera på 
flera håll, bland annat Skåne, Västmanland och Stockholm. Mer information om vad som är 
på gång finns på http://ungdomsskadarna.birdlife.se samt i sociala medier. 
 

§ 10 Arbete om medlemsvärvning 
Kajsa Grebäck informerar om medlemsvärvning och den medlemsstrategi som en arbetsgrupp 
håller på att ta fram. ”Vad var det som gjorde att jag tog steget till att bli medlem i BirdLife?” 
En viktig fråga att fundera över. Erfarenheter från medlemsvärvning i Närke och Skåne 
presenteras av Ronnie Lindqvist och Arne Hegemann. Att synas och att aktivt söka upp 
människor i olika sammanhang är betydelsefullt, samt möjlighet till information på engelska. 
Frågan om medlemsvärvning tas upp till gruppdiskussioner under mötespunkten § 40. 

 
§ 11 Redovisning av artportalsarbete 

Eva Mattsson, Niclas Lignell och Thomas Svensson från arbetsgruppen redovisar resultat från 
hanteringen av observationer i Artportalen enligt beslut på förra riksstämman. Det är en tydlig 
skillnad mellan olika RRK i antal observationer med varning som behöver hanteras. 
Hanteringen av observationer görs ideellt av RRK och utvecklingen går i positiv riktning. 
Gruppen har tagit fram en åtgärdsplan och ordnat seminarium kring hantering av fyndregler i 
Artportalen, arbetet kommer att fortsätta. Eva riktar ett stort tack till samtliga RRK.  

 
§ 12 Information om rekrytering av fågelskyddssamordnare med fokus på skog 

Stina Rigbäck redovisar resultatet från förra stämmans beslut att undersöka möjligheterna att 
inrätta en fågelskyddstjänst med fokus på skog. Rekrytering pågår. Stina vill ha hjälp av 
mötesdeltagarna att dela annonsen, som finns på hemsidan, Platsbanken och Gröna jobb.  

 
§ 13 Organisationsarbetet, besök hos regionalföreningarna 

Lotta Berg och Kajsa Grebäck berättar om det pågående organisationsarbetet. Målen är att 
uppdatera organisationens fundament, vidareutveckla verksamhetsplanen och ta fram en 
medlemsstrategi för att förvalta tillväxten som skett de senaste åren. Kort presentation av 
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BirdLife Sveriges värdegrund. Kajsa och Caroline Jacobsson har besökt regionalföreningarna 
i Stockholm, Småland, Göteborg, Värmland, Dalarna och Jämtland under 2022. Information, 
kommunikation, förtydligande av organisationsstruktur, ledarstöd, samverkan, studiecirklar 
och projektfinansiering är viktiga områden som regionalföreningar tar upp. 
 

§ 14  Kedjan 
Kjell Carlsson redogör för Kedjans utveckling under 2022, då regionalföreningarna i 
Västergötland, Uppland, Öland och Småland tillkommit. Närke, Gävleborg och Skåne har 
fattat sitt första beslut om anslutning. Kontaktpersoner är Kjell, Josefina Pehrson, Johan 
Karlsson, Dennis Kraft samt Kajsa Grebäck. Arne Hegemann berättar om Skånes process 
kring anslutning till Kedjan. Det viktigaste argumentet är fördelarna för fågelskyddet - ju 
större vi blir desto mer kan vi påverka. Administrativ hjälp via BirdLife Sverige och positiv 
trend för medlemsantalet är andra väsentliga argument. Lotta Berg förklarar, efter fråga från 
deltagare, att s k sekundärmedlemmar i en regionalförening inte ger fler mandat på stämman, 
men i övrigt kan tillgodoräknas medlemsantalet. 

 
§ 15 Presentation av Naturbutiken 

Markus Tallroth, Naturbutikens VD, presenterar butikschef Karin Slunge, vill gärna ha tips på 
vad regionalföreningar och medlemmar efterfrågar. Markus rapporterar om Naturbutiken från 
dåtid till nutid. Idag finns 7 heltidsanställda, 3 timanställda, 7 000 artiklar, drygt 29 000 e-
handelsförsändelser, 2 butiker och en omsättning 2022 på 32 500 000 kr. Framtidsvisioner är 
bland annat större logistikavdelning, expandera på den europeiska marknaden och ett utökat 
sortiment. Regionalföreningar kan köpa material till studiecirklar eller kurser till förmånliga 
priser. 
 

§ 16 Presentation av Avium 
Jens Mattsson från bokförlaget Aviums styrelse presenterar kort verksamheten. Det finns 27 
titlar på lager. Om regionalföreningar vill ge ut böcker kan Avium i vissa fall hjälpa till. Stora 
utmaningar finns för förlaget då marknaden inom bokbranschen är tuff just nu.  
 

§ 17 Presentation av Västergötlands Ornitologiska Förening 
Anders Svensson berättar om VgOF:s verksamhet. Grundad1998. Driver Hornborgasjöns 
fältstation där förutom ringmärkning även tranräkning, simfågelräkning och arbete med 
Natura2000-inventeringar ingår. VgOF är en övergripande paraplyförening till de många 
lokalföreningarna. VgOF har en egen fågelskyddsfond för projekt inom Västergötland. Den 
uppskattade medlemstidningen Grus utkommer med fyra nummer per år. Föreningen har en 
viss studiecirkelverksamhet. Efter inträde i Kedjan har VgOF nu 1 839 medlemmar och de har 
fått 59 nya prenumeranter. 

 
§ 18 Styrelsens verksamhetsberättelse 2022 

Lotta Berg föredrar verksamhetsberättelsen för 2022. En fantastisk produkt med material att 
gå tillbaka till, att använda som inspiration och dela ut i lobbyarbete. Fågelskydd, 
fågelforskning och fågelintresse finns med tillsammans med styrelsearbete, kommittéer, 
projekt, regional- och lokalföreningar. Lotta uppmanar till att komma med synpunkter hur 
verksamhetsberättelsen ska formas framöver. Mia Ericsson föreslår att det görs en mall till 
regionalföreningar som kan fyllas i så att rapporten ser mer enhetlig ut. 
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Underlag 
Verksamhetsberättelse för 2022 från styrelsen. 

 
§ 19 Årsredovisning 2022 

Hans Bredberg presenterar årsredovisningen översiktligt och förklarar vad dess olika delar 
innebär. Marknadsvärdet på föreningens kapitalplaceringar har under året sjunkit, men det 
finns fortsatt ett stort övervärde i dessa. Föreningen behöver stärka sitt egna kapital genom 
viss årlig vinst, för att bygga upp en stabilitet inför eventuella svårigheter framöver. Bidraget 
från Postkodlotteriet får dock inte användas till detta utan ska årligen gå till att utveckla 
verksamheten. Två nya fonder har tillkommit under året. En stor donation efter avlidna Berth 
Nygren ska användas för driften av Ottenby fågelstation. Dessutom har överskott från 
Naturbutiken avsatts för framtida fågelskyddsprojekt. Första stödet som utbetalats har gått till 
den starkt hotade arten ängshök. 
 
Underlag 
Årsredovisning med förvaltningsberättelse samt balans- och resultaträkning för 
räkenskapsåret 2022. 

 
§ 20 Revisorernas berättelse 

Auktoriserad revisor Jesper Thomelius från REDO redogör för årets revision från de 
auktoriserade revisorerna och lekmannarevisorerna. Riskmatrisen visar konsekvenser om risk 
inträffar och hur trolig risken är. Alla pilar pekar i rätt riktning sedan 2018 och ekonomin är 
mer ordnad. Personberoendet har minskat med förbättrade rutiner och kontroller. Slutsatser: 
1. Revisorerna tillstyrker att stämman fastställer resultaträkning och balansräkning för hela 
koncernen. 2. Revisorerna tillstyrker styrelsens ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2022. 
 
Underlag 
Revisionsberättelse för 2022. 
 

§ 21 Fastställande av resultaträkning och balansräkning samt koncernresultaträkning och 
koncernbalansräkning 
 
Beslut 
Riksstämman beslutar att fastställa resultaträkning och balansräkning samt föreningens 
koncernresultaträkning och koncernbalansräkning för 2022.  
 

§ 22 Beslut om fördelning av föreningens resultat mellan olika fonder och övrigt eget kapital 
Styrelsens förslag är att årets resultat, 1 562 tkr, disponeras så att avkastningen som härrör till 
donationskapital och ändamålsbestämda medel, 1 305 tkr respektive 426 tkr (totalt 879 tkr), 
tillförs respektive ändamål och att resterande resultat, 684 tkr, tillförs föreningens egna 
kapital. 
Underlag 
I styrelsens årsredovisning föreslagen fördelning av föreningens resultat mellan olika fonder 
och övrigt eget kapital. 
Beslut 
Riksstämman beslutar att fördela föreningens resultat enligt styrelsens förslag. 
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§ 23 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för 2022 års förvaltning 

Beslut 
Riksstämman beslutar att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 2022 års förvaltning. 

 
§ 24  BirdLife International: Nordatlantenprojektet (NACES MPA) och 

Naturrestaureringslagsprojektet (NRL) 
Gunilla Hjorth presenterar två internationella projekt där vi samverkar med Bird Life Europe 
& Central Asia. Det ena är Nordatlantenprojektet som rör skydd av ett djuphavsområde söder 
om Grönland med hög koncentration av flyttfåglar. Projektet pågår fram till 2025, Daniel 
Bengtsson och Caroline Jacobsson ansvarar. Det andra är ett projekt kring EU-kommissionens 
förslag till förordning om restaurering av natur. Mål: etablera BirdLife Sverige som erkänd 
röst, lobbyverksamhet, skapa media-relationer i samband med Sveriges ordförandeskap i EU. 
Pågår fram till maj 2023. Daniel Bengtsson, Caroline Jacobsson och Niclas Lignell ansvarar. 

 
§ 25  Presentation av 2022 års kampanj om våtmark 

Ulrika Tollgren presenterar resultat av kampanjen ”Mer myller i våtmarkerna”. Seminariedag 
hölls innan riksstämman 2022 och skulle utmynna i en verktygslåda. Artikel är bland annat 
publicerad i Vår Fågelvärld samt på föreningens hemsida. I artikeln presenteras 11 punkter 
med praktiska förslag kring våtmarksarbete. När det gäller sjöfågelrutter/sjöfågelinventeringar 
är målet att få 100 nya inventerare. Det behövs fler för att följa upp vilka våtmarker som är 
bra. Enkel inventering 10-25 maj i Götaland och Svealand samt 15-31 maj i Norrland. 
 

§ 26  Fastställande av arvoden/kostnadsersättningar till styrelsens ledamöter samt revisorer 
Valberedningen föreslår i likhet med föregående år följande: Förtroendevalda utom valda 
auktoriserade revisorer arbetar ideellt. Inga arvoden utgår. Ersättning kan lämnas för faktiska 
kostnader i samband med möten och uppdrag. Vid användande av egen bil utgår ersättning 
med skattefritt belopp (för närvarande 2,50 kr per km). Förtroendevald kan i undantagsfall få 
ersättning för förlorad arbetsinkomst, när uppdrag inte kan utföras utan att ordinarie inkomst 
påverkas. För auktoriserad revisor utgår arvode enligt avtal. 
 
Beslut 
Riksstämman beslutar enligt valberedningens förslag. 

 
§ 27  Beslut om antalet ledamöter i styrelsen 

Valberedningen föreslår att styrelsen liksom tidigare ska bestå av tolv ledamöter för 
kommande verksamhetsår. 
 
Beslut 
Riksstämman beslutar enligt valberedningens förslag.  
 

§ 28  Val av ordförande, ej aktuellt 
 

§ 29  Val av styrelseledamöter för tiden 2023–2026 
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Valberedningen föreslår omval av Kjell Carlsson, Hans Bredberg och Ulrika Tollgren samt 
nyval av Gigi Sahlstrand, samtliga på tre år. Gigi presenterar sig kort. 
Underlag 
Valberedningens förslag till omval respektive nyval samt presentation av Gigi Sahlstrand. 
Beslut 
Riksstämman beslutar enligt valberedningens förslag. 

 
§ 30  Val av två revisorer för ett år 

Valberedningen föreslår omval av Jesper Thomelius, REDO, till ordinarie auktoriserad 
revisor samt omval av Kari Langenoja, Järfälla, till lekmannarevisor, båda på ett år. 
Underlag 
Valberedningens förslag till omval av revisorer. 
Beslut 
Riksstämman beslutar enligt valberedningens förslag. 
 

§ 31 Val av två revisorssuppleanter för ett år 
Valberedningen föreslår omval av Mattias Svensson, REDO, som ersättare till den 
auktoriserade revisorn och omval av Anders Belfrage, Växjö, som ersättare till 
lekmannarevisorn. 
Beslut 
Riksstämman beslutar enligt valberedningens förslag. 
 

§ 32 Val av tre ledamöter till valberedning för ett år 
Förslag har inkommit till stämman om återval av Sara Elg och Christer Olsson samt nyval av 
Magnus Liljefors och John Kvarnbäck som medlemmar av valberedningen, samtliga på ett år. 
Valberedningen utser inom sig en sammankallande. 
Beslut 
Riksstämman beslutar att välja Sara Elg, Christer Olsson, Magnus Liljefors och John 
Kvarnbäck som medlemmar av valberedningen.  
 

§ 33 Ekonomisk planering/budget. 
Hans Bredberg redogör för budgetplaneringsprocessen inför nästkommande verksamhetsår. 
Stina Rigbäck, Lotta Berg, Hans Bredberg och Emelie Manousakis ansvarar för 
planeringsarbetet. Syftet med budgeten är dels ekonomisk vägledning till organisationen i det 
dagliga arbetet, dels underlag för ekonomidiskussioner på styrelsemötena.  
 

§ 34 Information om aktuella projekt samt om att driva projekt/söka finansiering 
Mia Ericsson, projektavdelningsansvarig inom BirdLife Sverige, informerar om pågående 
projekt och ansökningsprocesser till projekt. Ett projekt är ett tillfälligt uppdrag med 
förutbestämt resultat, tydlighet när det gäller syfte, mål, metod och förnyat resultat. Det ska 
finnas tydliga ramar, exempelvis budget, resurser, tid. BirdLife Sverige kan exempelvis hjälpa 
till med projektidé, tips på finansiärer, ekonomisk administration, skapa projektsida på 
intranätet ”Holken” samt viss kommunikation. Mia presenterar några av 20-25 pågående 
projekt, exempelvis Vitryggig hackspett i Norrland och Fågelforskning i Aras, östra Turkiet.  
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§ 35 Fastställande av verksamhetsriktlinjer för nästkommande kalenderår 

Eva Mattsson presenterar styrelsens förslag till verksamhetsriktlinjer, som anger visioner, 
huvudmål och riktlinjer för det kommande verksamhetsåret. Utifrån dessa skriver styrelsen 
sedan en verksamhetsplan.   
 
Förslag från Dennis Kraft om att lägga till en konferens för den nationella och de regionala 
rapportkommittéerna (NRK och RRK) där möjlighet ges till fortsatta diskussioner om 
hantering av Artportalen och validering av observationer. 
 
Underlag 
Styrelsens förslag till verksamhetsriktlinjer för 2024. 
Beslut 
Riksstämman fastställer verksamhetsriktlinjer för 2024 enligt styrelsens förslag, med tillägg 
av en konferens för den nationella och de regionala rapportkommittéerna (NRK och RRK). 

 
 

§ 36 Fastställande av medlemsavgifter för nästkommande kalenderår 
Hans Bredberg presenterar styrelsens förslag till årsavgifter:  

• Ordinarie medlem med Vår Fågelvärld (VF)  365 kr 

• Familjemedlemskap tillägg     60 kr 
Familjemedlemskap innebär att alla som är bosatta  
i samma bostad är medlemmar; enbart med en VF. 

• Ungdomsmedlem t.o.m. 25 år med VF  165 kr 

• Tillägg för utlandsmedlemmar   120 kr 

• Medlem genom regionalförening       0 kr 
På grund av ökade kostnader behöver ordinarie medlemsavgift höjas med 35 kr. Förslag: Kan 
vi införa lägre medlemsavgift för dem som väljer digital VF? Miljöpåverkan och kostnader 
bör minska med färre tryckta ex. Styrelsen tar med sig frågan.  
 
Beslut 
Riksstämman fastställer medlemsavgifter för 2024 enligt styrelsens förslag.    

 
§ 37 Landsdelsmöten feedback från 2021, samt planering för hösten/vintern 2023 

Stina Rigbäck informerar om årets landsdelsmöten som äger rum i Västmanland, Västerbotten 
och Skåne i september-oktober. Stina, Kajsa Grebäck och Johan Karlsson arbetar med 
feedback från 2021 som kommer att diskuteras på höstens möten. Stina efterfrågar förslag på 
möteslokaler i varje region. Två personer per regionalförening deltar, valfri funktion. Mer 
information om platser och program kommer inom kort. 
 

§ 38 Sammanfattning från fredagens seminarium om skyddad natur och kommande 
kampanj 
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Niclas Lignell och Stina Rigbäck refererar kort från stämmoseminariet. Hur kan vi som 
förening bidra till att ett värdefullt naturområde får formellt skydd? Fortsätta samla data; 
inventera, dokumentera, uppdatera faktaunderlag och tillgängliggöra till myndigheter. 
Presentation av planerad IBA-kampanj och ansökan till Postkodslotteriet om Drömprojekt. 
Enligt EU:s riktlinjer ska medlemsländerna skydda minst 30% av arealen till 2030. IBA/KBA 
är ett starkt verktyg för att påverka genom att peka ut skyddsvärda områden. På seminariet 
hölls en workshop med olika scenarier om hur regionalföreningarna kan arbeta med frågan. 
Kampanjen genomförs 2024, ett webbinarium med mer information hålls före sommaren. 
 

§ 39 Nominera mera 
Eva Mattsson berättar om utmärkelser och vill att regionalföreningar nominerar lämpliga 
kandidater. Det handlar om Förtjänstplakett, Årets silvertärna, Årets fågelskådare (15-25 år) 
och BirdLife Sveriges amatörforskningspris (icke-universitetsanknuten person).  
 

§ 40 Medlemsvärvning, gruppdiskussioner 
Utifrån områdena praktiska tips på fokuserad nyvärvning, respektfull förvaltning och klipsk 
konvertering (från § 10 i dagordningen) genomförs gruppdiskussioner. Resultaten av 
diskussionerna lämnas in skriftligt till Kajsa Grebäck som sedan kommer att sammanställa 
och återkoppla resultaten. När det gäller frågor om integration, kontakta Kajsa som har stor 
erfarenhet inom detta område.  

 
§ 41 Frågor uppkomna under stämman 

• Kjell Carlsson påminner om ”Program för fågelskydd och naturvård” som kan 
användas för att sprida BirdLife Sveriges hållning i olika fågelskyddsfrågor. 
Uppdateringar görs återkommande t ex av faktauppgifter om olika arter.  

• Fråga kring vindkraft från förra årets riksstämma: Medskick från Daniel Bengtsson om 
att nya riktlinjer kommer, troligen till sommaren, efter inkomna synpunkter från 
regionalföreningar. Fokus på lämplig placering av havsbaserad vindkraft.  

• Stina Rigbäck efterlyser regionalförening som vill vara värd för det kvarvarande 
landsdelsmötet. Skånes OF anmäler sig. 

 
§ 42 Hur blev riksstämman?  Sammanfattning, förväntningar, förbättringar 

Lotta Berg sammanfattar kort reflektioner från stämman och lämnar därefter ordet fritt, varvid 
följande tas upp: 

• Egen sal eller mikrofoner bör om möjligt ordnas vid lördagens middag då 
förtjänsttecken delas ut. 

• Önskemål om att föreningens hemsida ska finnas delvis tillgänglig på engelska. 
• Riksföreningen kan på grund av copyright inte producera eller publicera 

regionalföreningarnas tidskrifter. Är regionalföreningen intresserad av mer 
information om det publiceringsverktyg som kansliet använder kan man vända sig till 
Stina Rigbäck. 

• Gamla nummer av Vår Fågelvärld håller på att digitaliseras, nummer från 1962 till 
2018 återstår. Allt ska vara klart inom några månader.  

 
§ 43 Riksstämma 27–28 april 2024 

Ingen plats är ännu utsedd. Synpunkter och förslag kan framföras till Stina Rigbäck eller 
riksstyrelsen. 
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§ 44 Riksstämman avslutas 

Ordförande Lotta Berg tackar mötesordförande Bengt Allberg, arrangörerna Anders Svensson 
och Tony Norman från VgOF, de lokala guiderna vid Hornborgasjön, kansliet och alla övriga 
deltagande för visat intresse och engagemang på riksstämman 2023 och förklarar den för 
avslutad. 
 
Vid protokollet:   Justeras 
 
 
 
 
 
Gunilla Hjorth   Bengt Allberg 
    
 
 
Justeras:    Justeras:  
 
 
 
 
 
Åke Nilsson    Ronnie Lindqvist 

Gunilla Hjorth Bengt Allberg

Ronnie LindqvistÅke Nilsson
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